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E-post 

 

Info@vilhelmina.se 

Webbplats 

vilhelmina.se/avfall 

vilhelmina.se 

 

Renhållningstaxa 2023 

Avgifterna är inklusive 25 % moms och gäller från och med 2023-01-01, efter beslut i 

kommunfullmäktige 2022-12-19 § 123. 

Grundavgift 

Grundavgift avser en fast årlig avgift som ska täcka kostnader för återvinningscentraler, 

grovavfallsinsamling, information, miljöavgifter, insamling av hushållens farliga avfall, 

batterier och el-avfall. Grundavgift betalas av alla inom renhållningsområdet. 

 

Enfamiljshus Per bostad 1 052,00 Kronor/år 

Fritidshus Per bostad 968,00 Kronor/år 

 

Hushållsavfall 

Hushållsavfall avser det avfall som kommer från hushåll och därmed jämförligt avfall från 

annan verksamhet (15 kap. 3 § miljöbalken). 

 

Vilhelmina kommun är uppdelad i renhållningsområden. Tömning sker: 

A. För området utförs hämtning minst en gång var fjortonde dag, året om. 

B. För området utförs hämtning minst en gång var fjortonde dag mellan den 1/5 – 1/10, 

övrig tid på året sker hämtning en gång i månaden. 

 

Kärl ägs av fastighetsinnehavaren och köps genom Vilhelmina kommun. 

Fastighetsinnehavaren har ansvar för rengöring, tillsyn och reparationer av kärl.  

- Behållare skall vara uppställda med framsidan mot vägen.  

- Behållaren ska stå vid vägen i god tid innan tömning, redan vid klockan 5.00. 

Chauffören kan komma att ändra körrutten utifrån den dagens förutsättningar. 

- Behållaren och utrymmen för avfallshantering skall konstrueras och underhållas så att 

kraven på god arbetsmiljö uppfylls och risken för olycksfall minimeras.  

 

Vikttaxa innebär att hushållsavfallet som hämtas av sopbilen vägs och faktureras 

fastighetsägaren. 

Tömningsavgift 140 – 660 L kärl 4,29 Kronor/kg 

För fritidshus som saknar eget kärl ska säck köpas för att lämna avfallet i. Säcken finns att 

köpa i lokala butiker, och lämnas fylld på samma ställe.  

Betalsäck 125 L 100 Kronor/styck 

 70 L 50 Kronor/styck 
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Slamtömning 

För permanentboende, och verksamheter, är hämtningsintervallen en (1) gång/år. 

Sådan tömning sker under perioden 1 maj - 31 oktober.   

Fritidshus töms efter beställning, eller planlagd tömning med 1-3 års intervall. 

Anmälan om sådan tömning skall ha gjorts senast 30 april innevarande år. 

Heltömning 0,1-4,0 m3 1 969,00 Kronor/tömning 

 Extra m3 206,00 Kronor/m3 

Lugnt lock Över 35 kilo 412,00 Kronor/gång 

Extra slanglängd 20,1-30,0 meter 206,00 Kronor/gång 

Budade och akuta tömningar av slam sker efter beställning. 

Beställning 

inkommen  

efter 30 april 

0,1-4,0 m3 2 628,00 Kronor/tömning 

Budad tömning 

inom 14 dagar 

0,1-4,0 m3 4 123,00 Kronor/tömning 

Akut tömning inom 

24 timmar,  

samt helgdagar 

0,1-4,0 m3 11 339,00 Kronor/tömning 

 Extra m3 206,00 Kronor/m3 

 

Latrin 

Latrinkärl kan köpas på alla återvinningscentraler, i priset ingår kärl, mottagning & 

behandling. Endast Vilhelmina kommuns kärl är godkända för inlämning på 

återvinningscentralerna och kärlen får inte innehålla plastsäckar eller liknande.  

Latrinkärl 37 L  200 Kronor/styck 

 

Verksamhetsavfall 

Avfallsmängder under 2,0 m3 får lämnas avgiftsfritt av hushåll som själva sorterar avfallet 

enligt Föreskrifter om avfallshantering 2019-2022 och betalar grundavgift. 

Bygg och rivningsavfall, trädgårdsavfall samt verksamhetsavfall, vid mängd över 2 m3 

debiteras. Anmälan till personalen på ÅVC innan man lämnar.  

Träavfall Sorterat 2 359,00 Kronor/ton 

Restavfall Sorterat 2 359,00 Kronor/ton 

 Osorterat 5 738,00 Kronor/ton 

Inert/deponi Sorterat 1 913,00 Kronor/ton 

Trädgårdsavfall Sorterat 2 359,00 Kronor/ton 

Vågkort för invägning av avfall på Vilhemina ÅVC beställs hos kundtjänst.  


